
Protokoll vid 6rsmote med Nordolands Jaktskvtteklubb 2025-
03-19, i KAlla hembygdsgird.

1. Mdtet dppnades av ordfriranden.

2. M<ltet hade utlysts i behdrig ordning.

3. Dagordningen godkiindes och faststiilldes.

4. Inga motioner eller yrkande frin medlemmarna hade inkommit till m<itet.

5. Faststiillande av rcistliingd sker om si pikallas, och utgors i si fall av n2irvarolistan.

6. F<ir motet valdes Lars Karlsson till ordfiirande.

7. Fdr mdtet valdes Per Mirtensson till sekreterare.

8. Till att justera dagens protokoll valdes Ture Isaksson ochNiklas Andersson.

9. Styrelsens verksamhetsberiittelse uppliistes och med ett godkiinnande kunde den

liiggas till handlin garna.

10. Jenny Nilsson ftiredrog ekonomin och presenterade flrets positiva resultat, mcitet hade

inget att erinra ang6ende redovisningen sA den lades till handlingama,

1 1. Revisorernas beriittelse och yttrande liistes upp och denna redovisade att ekonomin

skdtts pi ett korrekt vis och att de yrkade ph att styrelse kunde beviljas ansvarsfrihet

fdr det glngnahret.

12. Arsmdtet beviljade styrelsen ansvarsfrihet frir det gingna aret.

13. Val av styrelsemedlemmar gjordes enligt ftiljande:

o Till ordft)rande valdes Lars Karlsson ftir 2025.

. Till styrelseledamdter omvaldes Per Mirtensson, samt nyval av Arvid

Andersson och Ture Isaksson f& 2025-2026.

. Till revisorer omvaldes Johan Johansson och Mattias Sunnman tor 2025.

o Till styrelsesuppleanter omvaldes Nils-Johan Nilsson och nyval av Anders

Ols6n fdr 2025.
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o Till valberedning omvaldes Magnus Arvidsson och Mattias Ingeman tor2025.

14. Medlemsavgiften ftir kommande itr 2026 valdes att liimnas oftlriindrad.

15. Verksamhetsplanen for 2025 uppltistes av Katjalngeman och mcitet godkrinde den och

den lades till handlingama.

16. Information frin styrelsen redovisades av ordftiranden med att det g6ngna 6ret varit ett

positivt ir med en skytteverksamhet som varit god pfr banan. Ett pipekande om att fler

behovs ftir banans skcitsel och underhill si att bananhills i ett bra och fint skick. Ett

antal fcirslag niirnndes om fler mojligheter for inskjutning av vapen med olika

ammunition. Ordf<irande tog iiven upp att en jaktledarutbildning ska ske och vikten av

att fler tar mrijligheten att arrrtala sig till utbildningen.

17. Ar,tackning gjordes av styrelsemedlemmarna Jenny Nilsson och Gunnar Karlsson med

blommor och presenter.

18. Inget ovrigt framkom och styrelsen tackade medlemmarna for ntirvaron, och ett tack

till de som anordnat sod mat och kaffe till motet.

Dag som
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Ture Isaksson, j usteringsman


